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Tamburaški orkester v Mestnem parku Maribor

Majšperčan je glasilo Občine Majšperk,
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Uredniški odbor: Peter Kitak, Marjan Kokot, Branka Vedlin, Suzana Vuk, Barbara Rodošek – odgovorna urednica
Lektorica: Barbara Rodošek
Avtorica naslovnice: Lidija Bezjak
Oblikovanje in tisk: Grafex d.o.o., Izlake
Naklada: 1600 izvodov; lokalno informacijsko glasilo Majšperčan prejme vsako gospodinjstvo v občini brezplačno.
Izdajatelj plačuje 9,5% DDV (Ur. list RS, št. 89/98).

Nekaj utrinkov s sprejema 
olimpijske bakle v naši občini

Otroška igrivost v Stopercah
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Danes imam problem, ker ne 
vem, kako naj začnem s pisa-
njem uvodnika, saj so razme-
re še vedno negotove in še 
vedno ne vemo, kaj nas čaka 
v drugi polovici avgusta in je-
seni. Nam bo uspelo doseči 
zadostno stopnjo imunosti in 
nas virus ne bo preveč ome-
jeval ali pa bomo spet doži-
veli enako zgodbo kot lani? 
To pomeni, da bo večina 
načrtovanih prireditev pote-
kala v zelo omejenem obse-
gu, predvsem pa se spet ne 
bo mogoče družiti; ravno ta 
osebni stik in druženje smo 
najbolj pogrešali. Ker je tre-
ba za tiskano verzijo članke 
oddati kar precej prej, pre-
den dobimo časopis na svo-
je domove, je tudi težko vse 
pravilno zapisati, zato bomo, 
če bo prišlo do pomembnih 
sprememb, v časopis nakna-
dno dodali dopolnilo, ki ga bomo pač morali upoštevati.
Žal nam je ta čas, ko se ukvarjamo s »korono«, prinesel 
tudi mnoge napetosti, veliko polemik, tudi kritik, in to 
kar vsevprek, čeprav si verjetno vsi želimo enak rezultat, 
to je, da bi virus končno zapustil ta planet. Ob tej pri-
ložnosti se moram zahvaliti vsem, ki ste na kakršenkoli 
način pomagali, da smo pandemijo na ravni občine lažje 
premagovali.
Na srečo je v tem času pandemija vsaj toliko popustila, 
da smo večino investicij lahko izvajali. To so zlasti in-
vesticije v cestno infrastrukturo. Končani so pomembni 
odseki cest, in sicer LC Stogovci–Ptujska Gora (1580 
m), JP Janški Vrh–Krček (266 m), JP Slape–Muršak (200 
m), JP Spodnja Sveča–Dežno (530 m), JP Slape–Vuzem 
(445 m), JP Sevce–Piške (990 m), JP Sestrže–Gajšt (223 
m), LC Doklece–Ptujska Gora, odcep Šerbak–Malek 
(474 m), cesta Koritno, odcep Mohorko (170 m). Upam, 
da bodo do zaključne prireditve v septembru konča-
ne tudi ceste JP Kupčinji Vrh–Rebernice (507 m), JP 
Pajnkiher–Jelovice (353 m) in JP Zgornja Sveča–Prašjek 
(685 m), JP Breg–Dravinja (103 m) ter JP Vabča vas–
Skrblje (147 m). Prav tako bomo še v avgustu ponovno 
predali namenu obnovljen dom krajanov v Sestržah, ki 
bo spet omogočal številne dejavnosti ŠKD Sestrže. Tam 
bodo imele izboljšane pogoje za delo tudi članice DŽ 
Majšperk, ki so se pogosto družile zlasti v kuhinji, ki je 
zato sedaj večja in omogoča dodatne dejavnosti. Dom 
pa je namenjen tudi ostalim prireditvam, ki potekajo v 
kraju. Posebej se mi zdi pomembno, da je v Sestržah 

velika skupina mladih, ki 
je tudi z organizacijo prire-
ditve ob dnevu državnosti 
pokazala svoj potencial. 
Bravo, mladi, želim vam 
veliko pozitivne energije in 
dobrih idej tudi v prihod-
nosti.
Glede ostalih investicij, ki 
so v teku oziroma za kate-
re so podpisane pogodbe, 
upam, da bo njihova reali-
zacija možna. Med temi je 
še obnova mrliške vežice 
v Stopercah, dokončanje 
ograje na pokopališču v 
Majšperku, izgradnja par-
kirišča in žarnega zidu na 
Ptujski Gori, obnova fasa-
de na stavbi Majšperk 30. 
Upam tudi, da bomo še 
v tem letu uspeli zgraditi 
parkirišče na Bregu pri IC. 
V tem času smo imeli na 
obisku v Podravju tudi 

vlado RS. Našo občino sta obiskala dva ministra, in sicer 
mag. Andrej Vizjak iz MOP, ki si je ogledal zgrajene viso-
kovodne nasipe, ter minister mag. Matej Tonin iz MORS-a, 
ki je obiskal naše uspešno podjetje Svit Zolar d.o.o na 
Ptujski Gori. 
Še eno veselo novico imam: podpisali smo pogodbo za 
izgradnjo pločnika in kolesarske poti med Ptujsko Goro 
in Vrhami, ki je del kolesarske povezave med Ptujem in 
Majšperkom, za katero pa občine še čakamo na sklep. Ta 
del bosta izvajali podjetji CP Ptuj d.o.o. in Kitak d.o.o, ki 
sta dobili delo na razpisu. Projekt je vreden 1.085.265,47 
EUR, delež Občine Majšperk je 205.832,11 EUR, ostalo 
bo financiralo Ministrstvo za infrastrukturo. Upam, da se 
po pridobitvi zemljišč od občanov približujemo razpisu 
za izbiro izvajalca za pločnik Stoperce, o katerem že kar 
dolgo govorimo in vztrajamo.
Spoštovani občanke in občani, naj vas na koncu pova-
bim na prireditve, ki bodo potekale v času praznovanja. 
Ostanimo strpni, pazimo drug na drugega in poskušaj-
mo uporabljati čim manj sovražnega govora, saj običaj-
no z njim dosežemo manj kot s prijazno besedo, prijet-
nim pogovorom in strpnostjo drug do drugega. Ljudje 
smo pač različni in ravno to nas bogati.
Ostanite zdravi in pazite nase. Upam, da se vidimo na 
prireditvah, tudi na zaključni prireditvi, kjer bomo podelili 
priznanja za delo v času pandemije, županjina priznanja 
ter občinska priznanja in plaketo občine Majšperk. 

Dr. Darinka Fakin, vaša županja 

NAGOVOR ŽUPANJE

Spoštovani občanke in občani!



Majšperčan

4 junij 2021 | 124

Ko sem zbirala gradivo za tokratnega Majšperčana, sem 
razmišljala, kaj naj zapišem v uvodniku. Razmere med 
korono – ne, o tem ne bom pisala. O koroni beremo, po-
slušamo, zaradi nje se jezimo ali pa se je bojimo. Prav na 
vsakem koraku slišim kakšen argument za ali kakšnega 
proti cepljenju, ukrepom, maskam … 
Naj pišem o vremenu? Ne, tudi to ne bo v redu. Ta tema 

je bolj namenjena pogovarjanju zaradi pogovarjanja sa-
mega; je mašilo za takrat, ko si nimamo nič povedati. Je 
pa res, da nam letos tudi vreme daje kar nekaj iztočnic za 
dober »čvek«. Tako nestanovitno, kot je, že dolgo ni bilo. 
Naj pišem o olimpijskih uspehih naših športnikov? O 
uspehih sem pisala že pred leti, ko so naši košarkarji 
igrali na evropskem prvenstvu. Ampak priznajte, fantje in 
dekleta letos resnično poskrbijo za našo dobro voljo, in 
to v najzgodnejših jutranjih urah. Kako preprosto je biti 
ponosen Slovenec, ko zaigra slovenska himna na najve-
čjem tekmovanju, ko vidiš, da je zmagal nekdo, ki mu je 
življenje na pot zmetalo kar nekaj polen, ampak je šel pre-
ko njih. Mislim, da ni bilo človeka v slovenskih domovih, 
ki ne bi bil vesel teh uspehov. Ob njih je lažje pozabiti na 
razprtije in druge težave, s katerimi se ubadamo. Uspehi 
športnikov nam lahko dajejo krila, nas spodbujajo, da tudi 
mi vztrajamo pri svojem delu, da se ne oziramo na drob-
narije. Tudi iz padcev športnikov, pravzaprav iz njihovega 
soočanja z njimi, se lahko marsičesa naučimo. Če druge-
ga ne, vsaj tega, da je vsak dan priložnost za nov zače-
tek, za iskanje drugačne poti. Mene osebno navdušuje 
tudi njihov izredno realen odnos do sveta v smislu »nič ne 
bo priletelo samo od sebe z neba«. Prav to slednje me 
spomni na zanimivo misel iz 12. stoletja: »Daj mi moč, 
da sprejmem tisto, česar ne morem spremeniti; daj mi 
pogum, da spremenim tisto, kar lahko spremenim; in daj 
mi modrost, da razlikujem to dvoje.« To nam želim prav 
vsem: da bi prepoznavali, kaj lahko naredimo za boljšo 
prihodnost, in imeli dovolj energije, da bi to tudi udejanjili. 

Barbara Rodošek

Po rekordno hladnem maju nas je junijsko sonce do-
dobra segrelo. Prišel je čas počitnic, dopustov, obi-
skov kopališč, jezer, gora, številnih družinskih izletov in 
vsega, kar imamo najraje. Šolarji so se že povsem na-
vadili na dolge brezskrbne dni, ki jih prinašajo najdaljše 
šolske počitnice, tisti, ki še nismo imeli možnosti, pa že 
tudi prav nestrpno pogledujemo proti poletnemu oddi-
hu. V času mojega pisanja smo sredi julijske redne seje 
DZ, čaka nas tudi vsaj še ena izredna seja. 
Zdi se mi izjemno pomembno, da izpostavim, da je 
konec junija podravsko regijo po petih letih obiskala 
vlada RS. Obisk so pričeli s sejo vlade na ptujskem 
gradu, po seji pa se je vladna delegacija razpršila po 
celotni regiji. Na našem območju so se mudili številni 
ministri, ki sem se jim v največji možni meri pridruži-

la. Minister za zdravje Janez Poklukar je obiskal bol-
nišnico Ptuj. Minister za notranje zadeve Aleš Hojs je 
obiskal mejni prehod Gruškovje in se srečal z župani 
obmejnih občin. Državna sekretarka ministrstva za fi-
nance mag. Kristina Šteblaj si je ogledala podjetje Pe-
trovič d.o.o. Minister za infrastrukturo Jernej Vrtovec je 
že dan prej obiskal občino Kidričevo in se na delovnem 
srečanju sestal z županom. Delno obnovo gradu Borl 
sta si ogledala minister za gospodarstvo Zdravko Po-
čivalšek in minister za kulturo Vasko Simoniti. Minister 
za okolje mag. Andrej Vizjak si je ogledal protipoplavni 
nasip ob Dravinji v občini Majšperk. 
Nekateri rezultati delovnega obiska vlade so že vidni. 
Na seji vlade na Ptuju je bil namreč sprejet sklep, da se 
gradnja urgentnega centra Ptuj lahko prične. Po letih 

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovane občanke, spoštovani občani občine 
Majšperk!

POZDRAV UREDNICE

Drage bralke in cenjeni bralci!



Majšperčan

124 | junij 2021 5

pozivanj in prepričevanj s strani poslancev in županov 
Spodnjega Podravja se je končno naredil ključen pre-
mik. Urgentni center je izjemno pomemben za vse pre-
bivalce v Spodnjem Podravju in resnično sem vesela, 
da nam je uspelo. 
Podravska regija je imela v preteklem obdobju številne 
razvojne težave, zato se po statističnih kazalnikih raz-
vitosti in indeksu razvojne ogroženosti uvršča komaj 
na deseto mesto od skupno dvanajstih slovenskih re-
gij. Velik problem predstavlja beg možganov, brez viso-
kokvalificiranih ljudi pa preskok v razvoju žal ni mogoč. 
Zato me še posebej veseli, da se bodo v prihajajočih 
mesecih pričeli izvajati ukrepi, kot so dodatne razvojne 
spodbude za obmejna problemska območja v obdo-
bju 2021–2024 ter spodbujanje začetnih investicij v 
vrednosti od 100.000 do 300.000 € ter investicij med 
300.000 in 1.000.000 €, kar bo ustvarilo nova delovna 
mesta z višjo dodano vrednostjo. Naša regija to nujno 
potrebuje. 
S 1. julijem smo za šest mesecev prevzeli predsedova-
nje Svetu EU. Izjemno pomembno obdobje. Slovenija 
se v tej vlogi pojavlja drugič. Prvič je predsedovanje z 
odliko opravila leta 2008, ko je vlado prav tako vodil 
Janez Janša. Tudi tokrat verjamem, da bo predsedova-
nje opravljeno z odliko. Slogan letošnjega predsedova-
nja je: »Skupaj. Odporna. Evropa.« Med prednostnimi 
programskimi točkami predsedovanja želim izpostaviti 
okrevanje in strateško avtonomijo EU, konferenco o 
prihodnosti Evrope, evropski način življenja, vladavino 
prava in varno EU. Obisk predsednice Evropske komi-
sije Ursule von der Leyen ob otvoritvenem dnevu slo-
venskega predsedovanja Svetu Evropske unije pa je 
izjemnega pomena tudi zaradi potrditve slovenskega 
načrta za okrevanje in odpornost, s katerim bo Slove-
niji namenjenih 2,5 milijarde evrov. 
Naj izpostavim le še ključne ukrepe iz interventnega 
zakona za pomoč gospodarstvu in turizmu. Podjetja iz 
kritičnih dejavnosti, ki so bila najdlje zaprta in so ime-
la upad prometa za več kot 20 %, bodo prejela po-

moč za financiranje regresa za letni dopust. Podaljšuje 
se ukrep subvencioniranega skrajšanega delovnega 
časa. Z zakonom se pomaga tudi industriji srečanj in 
dogodkov ter filmski in avdiovizualni industriji. Tisto, 
kar je za vse državljane najpomembnejše, pa so novi 
boni v višini 100 € za odrasle osebe in 50 € za otroke, 
ki jih boste lahko izkoristili v gostinstvu, turizmu, športu 
ali kulturi, in sicer do konca leta 2021. Naj spomnim 
vse, ki bonov za namestitve iz lanskega leta še niste 
izkoristili, da jih prav tako še lahko unovčite do konca 
2021.
Spoštovani,
želim vam, da preživite karseda lepo poletje in dopu-
stniške dni. Naj bodo ti dnevi resnično sproščeni, polni 
sonca, smeha in radosti. Predvsem pa naj vas napol-
nijo z obilo energije za jesenske dni. Ostanite zdravi in 
vse dobro.

Suzana Lep Šimenko,
poslanka DZ RS

Občinski svet se je sestal na 21. redni seji 9. 6. 2021.
Svet se je ponovno sestal na daljavo, preko programa 
Zoom. Najprej je potrdil dnevni red, nato pa zapisnik prej-
šnje redne seje. Komandir Policijske postaje Podlehnik g. 
Srečko Artenjak je predstavil delo in aktivnosti policije na 
območju Občine Majšperk v preteklem letu. 
Zaradi težav pri določanju kandidatov za volitve v svete 
KS so se pripravile spremembe Odloka o sestavi in nači-
nu volitev organov krajevnih skupnosti v Občini Majšperk. 
Sprejeto je bilo tudi uradno prečiščeno besedilo navede-
nega odloka. 
Zaradi objave javnih razpisov za sofinanciranje programov 
društev na spletni strani Občine Majšperk so bili popravlje-

ni pravilniki na področju turizma, na področju sociale, na 
področju kulture in na področju kmetijstva. 
Po skrajšanem postopku je bil sprejet Odlok o sofinancira-
nju letnega programa športa v Občini Majšperk. 
Sprejeti so bili Sklep o mnenju Občine Majšperk k osnut-
kom pokrajinske zakonodaje, Sklep o potrditvi DIIP-a za 
projekt »Kompetenčni center Breg«, Sklep o ukinitvi sta-
tusa javnega dobra na zemljiščih v k. o. Stogovci in k. o. 
Podlože, Sklep k določitvi cene storitve pomoč družini na 
domu, Sklep o dodatnem oddelku Vrtca Majšperk in Sklep 
o praznovanju 25. občinskega praznika Občine Majšperk. 
Potrjen je bil tudi rebalans proračuna Občine Majšperk za 
leto 2021. 

OBČINSKA UPRAVA

Občinski svet Občine Majšperk
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Občinski svet se je seznanil z letnimi poročili za leto 2020, 
in sicer Komunalnega podjetja d.d., Čistega mesta Ptuj 
d.o.o. in Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Po-
dravju.
Sledili sta točki Pobude in vprašanja ter Razno. 

Občinski svet se je sestal na 22. redni seji 7. 7. 2021.
Občinski svet se je po dolgem času sestal na seji, ki je po-
tekala v prostorih Občine Majšperk. Najprej je potrdil dnev-
ni red, nato pa zapisnik prejšnje redne seje OS. Nato je 
vodja medobčinskega redarstva g. Robert Brkič predstavil 
delo in aktivnosti redarjev na območju Občine Majšperk v 
preteklem letu.
Občinski svet je sprejel Sistemizacijo delovnih mest v Vrtcu 

Majšperk za šolsko leto 2021/2022, Letni program športa 
za leto 2021 in Sklep o ukinitvi javnega dobra.
Sledili sta točki Pobude in vprašanja ter Razno. 

Občinski svet je zasedal na 12. dopisni seji 13. 7. 2021.
Občinski svet je sprejel Sklep o soglasju k spremembi sis-
temizacije delovnih mest v Vrtcu Majšperk za šolsko leto 
2021/2022.

Gradivo in zapisniki sej OS so dostopni na spletni strani 
Občine Majšperk.

Tatjana Varžič Korez

Ob obisku vlade RS v Podravju sta 
občino Majšperk 30. 6. 2021 obiska-
la dva ministra. 
Že v opoldanskem času si je mini-
ster za okolje in prostor mag. Andrej 
Vizjak skupaj z županjo občine Maj-
šperk dr. Darinko Fakin, direktorjem 
VGP Drava Ptuj in predstavniki DRSV 
ogledal zaključeno investicijo MOP-a 
v okviru protipoplavnih ukrepov – na-
sipov na Dravinji. Po ogledu so nada-
ljevali pogovor o aktualnih investicijah 
na področju Polskave in Sestrškega 
jezera ter o možnostih izgradnje in-
dividualnih čistilnih naprav v občini 
Majšperk. 
Minister za obrambo mag. Matej 
Tonin pa je obiskal družinsko podje-

tje Svit - Zolar, nadgradnja in servis 
gasilskih vozil, d.o.o., ki se ukvarja 
z nadgradnjo in servisom gasilskih 
vozil. Podjetje je poleg slovenskega 
tržišča usmerjeno tudi na druge trge, 
in sicer na avstrijski, madžarski, itali-
janski, srbski itd. Celovito predstavi-
tev podjetja in dela sta pripravila Jan 
in Janja Zolar s sodelavci. Minister 
Tonin si je skupaj z ostalimi gosti z 
ministrstva za obrambo, županjo ob-
čine Majšperk in sodelavci Uprave za 
zaščito in reševanje RS ogledal tudi 
proizvodnjo tega uspešnega podje-
tja. 

DOGODKI V OBČINI

Občino Majšperk sta obiskala dva ministra

Foto: MORS
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V okviru projekta Razvoj turistične destinacije Haloze« in 
blagovne znamke Visit Haloze, v okviru katere sodelujejo 
haloške občine Majšperk, Žetale, Podlehnik, Cirkulane in 
Zavrč, smo v mesecu maju in juliju izvedli izobraževanje za 
turističnega vodnika Haloz in izobraževalni modul Somme-
lier ljubitelj. 
Izobraževanje za turističnega vodnika Haloz, ki sta ga izva-
jala Igor Podgoršek in mentorica mag. Milena Siter Matelič, 
je uspešno zaključilo 13 udeležencev. Potek izobraževanja 
je bil pester in razgiban, saj je del izobraževanja potekal 

terensko, da so bodoči turistični vodniki lahko izkusili tudi 
tiste turistične destinacije Haloz, ki so jim bile morda manj 
znane. Ob koncu so ugotovili, da imamo v Halozah velik 
potencial za delo na področju turizma, zato bi se morali 
zavedati, kaj vse nam Haloze kot turistična destinacija po-
nujajo in na kakšne načine bi te danosti morali izkoristiti. 
Samozavest na tem področju bi bila na mestu.
V izobraževalnem modulu Sommelier ljubitelj, ki ga je izve-
del Zavod za razvoj in raziskovanje gostinskih dejavnosti 
SloVino, je sodelovalo 21 udeležencev. Pridobili so osnov-
no sommeliersko znanje o vinu in kulinariki. Slušatelji so 
spoznali osnove vinogradništva in vinarstva, se naučili po-
kušati vina in spoznali osnove vinske senzorike. Prav tako 
so spoznavali pravilno strežbo, vključno s kulturo mize, in 
pridobili veliko novih znanj na področju druženja vina in 
jedi. 
Dodana vrednost izobraževanj je prav gotovo krog po-
znanstev, ki so ga udeleženci med delom pridobili, saj so 
oni tisti, ki se zavedajo potenciala in možnosti, ki jih Haloze 
ponujajo. Prepričani smo, da lahko zagnanost za delo in 
predanost lokalni skupnosti pripomoreta k razvoju turizma 
v Halozah.

 
 

Turistična destinacija Haloze 
 

 
 
 

        
 
 
 
 

Operacijo sofinancirajo Evropska Unija, Republika Slovenija  
in Občine Cirkulane, Majšperk, Podlehnik, Zavrč, Žetale. 

Operacija se izvaja v okviru programa CLLD pri LAS HALOZE. 

Izobraževanje za turističnega vodnika Haloz in 
izobraževalni modul Sommelier ljubitelj 

Turistična destinacija Haloze

Udeleženci izobraževanja za turistične vodnike na gradu 
Borl. Foto: Tanja Železnik

Udeleženci izobraževalnega modula »Sommelier ljubitelj«
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Operacijo sofinancirajo Evropska unija, Republika Slovenija in občine Cirkulane, Majšperk, Podlehnik, Zavrč, Žetale.
Operacija se izvaja v okviru programa CLLD pri LAS HALOZE.
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V petek, 25. 6. 2021, se je v KPC Majšperk po dolgem času 
zopet odvila proslava ob dnevu državnosti. Obeležili smo 
30 let samostojne Slovenije. Poleg organizatorjev prireditve 
ŠKD Sestrže so na proslavi sodelovala še druga društva: 
KUD Majšperk, Smoteater, KPD Stoperce in Ustvarjalec 
Majšperk. Naslov proslave se je glasil Gremo zidati prihod-
nost. S tem nismo mislili samo na to, da gremo zidat nov, 
boljši svet in da pozabimo na preteklost. To pomeni, da se 
moramo spominjati preteklosti, svojih korenin in šele nato s 
skupnimi močmi vsi, starejši in mlajši, zidati svet z opekami 
ljubezni, potrpežljivosti in vztrajnosti. Le tako nam bo uspelo. 
Na prireditvi ni manjkalo zborovskega petja, recitacij, kratke 
dramske igre in tudi skečev. Hvala vsem nastopajočim, saj 
brez njih ne bi mogli izpeljati proslave. Želimo in upamo, da 
bomo z društvi še naprej zidali in iskali ideje, ki nas bodo 
združevale ter povezovale.     

V sredo, 1. julija 2021, smo v popoldanskem času gostili 
razstavo organizacije Zavoda PIP – pravnega in informacij-
skega centra Maribor z naslovom Evropa na našem pragu. 
Na razstavi so bili prisotnim predstavljeni:
- konkretni načrti prihodnje evropske ekološke politike 

(Evropski zeleni dogovor),
- načrti za okrevanje po covidu-19 (Načrt EU za okreva-

nje),
- obvladovanje prihajajoče digitalizacije (Digitalno deset-

letje EU),
- vloga Evropskega parlamenta (edini neposredno izvo-

ljen organ EU) ter

Proslava ob dnevu državnosti

Gostili smo razstavo Evropa na našem pragu
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- možnosti vključevanja v soustvarjanje EU (Konferenca 
o prihodnosti EU).

Prisotni so si lahko predstavitve ogledali na razstavljenih pa-
nojih, lahko pa so podali tudi predloge, svoja mnenja in ideje 
za boljšo EU. 
Njihovim objavam lahko sledite tudi na spletni strani https://
www.facebook.com/zavodPIP/posts/1430199180679752. 

Nataša Letonja
Foto: Zavod PIP – pravni in informacijski center  

Maribor 

V soboto, 12. junija 2021, je radioklub Ptujska Gora 
S59DPG organiziral odprto državno prvenstvo v amater-
ski radiogonometriji (lov na lisico).Tekmovanja se je ude-
ležilo skoraj 40 tekmovalcev iz Slovenije. Tekmovalci ra-
dioamaterji so iskali pet skritih oddajnikov na terenu med 
Majšperkom, Doklecami in Ptujsko Goro. Zmagal je tisti, 
ki je našel vse oddajnike in v čim krajšem času prišel od 
starta do cilja.
Letos je tekmovanje potekalo na Vrhah – Majšperk. Start 
in cilj sta bila pri radioklubu, tekmovalci so iskali oddajni-
ke v Stanečki vasi, na Slapah, v Doklecah in na Ptujski 
Gori. Oddajnike je postavil Sebastijan Kužner S52KS. Z 
letošnjo tekmo je najbolje opravil David Čufer iz Ajdovšči-
ne, saj je za odkritje vseh oddajnikov porabil 77 minut 

in 23 sekund. Vsi rezultati so objavljeni na spletni strani 
www.arg.hamradio.si.
Po tekmi je bilo na vrsti druženje med tekmovalci, pred-
vsem pogovor, kakšno taktiko je kateri izbral za odkriva-
nje oddajnikov in katera pot je bila najbolj idealna.
Zahvalil bi se vsem, ki so pomagali pri izvedbi tekmo-
vanja, vsem članom Radiokluba Ptujska Gora in ostalim 
radioamaterjem. Kljub oteženim pogojem zaradi koro-
navirusa je bilo tekmovanje izpeljano po navodilih NIJZ 
in brez težav, saj so vsi upoštevali zdravstvene ukrepe. 
Opravičujem pa se vsem lastnikom zemljišč, če smo jim 
malo pohodili travo. 

Miroslav Kužner

NOVICE IZ NAŠIH KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Arg Ptujska Gora 2021
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Čebelarji ptujske regije smo pridobili nov učni čebelnjak. 
Stoji na območju gradu Turnišče, kjer ima kmetijska šola 
svoj domicil. S šolo smo sklenili dogovor o medsebojnem 
sodelovanju, tako da bodo odslej vsa strokovna preda-
vanja potekala v predavalnici šole in vse delavnice v tem 
čebelnjaku. V njem so vsi panjski sistemi: AŽ-panj, trieta-
žni panj, nakladni panj in dva prašilčka ter vse čebelarsko 
orodje s točilom. Za čebelarske krožke pa bomo imeli po-
večano 3D-čebelo s prikazom njenega delovanja: od tega, 
kako proizvaja vosek, do tega, kako deluje njen želodček. 
S tem smo tudi majšperški čebelarji pridobili zelo veliko, saj 
ta čebelnjak, velik 20m2, nudi veliko možnosti za strokovno 
izpopolnjevanje. Vse veterinarske posege in izobraževanja 
bo vodila naša veterinarka mag. Vida Lešnik.

Tatjana Vedlin, predsednica ZČD Ptuj, predsednica 
ČD Majšperk, članica kolegija predsednika 

ČZS Boštjana Noča

Naslovna misel v resnici ne drži, uspešen podjetnik mora 
nositi svoje breme preteklosti, tistega dne in še jutrišnjega, 
preden si ga bo sploh naložil. Vztrajati mora tudi potem, ko 
so vsi že odnehali in nikoli videli cilja. Zgornjo misel je ver-
jetno zapisal nekdo, ki se je le trdno držal za svoj stolček, 
mi pa dobro vemo, da temu ni tako.
Ob 25-letnici delovanja družinskega podjetja Svit - Zolar 
posebnega slavja zaradi epidemiološke situacije nismo 

načrtovali. Obletnico smo na preprost 
način praznovali sami zaposleni. Načr-
tov za prihodnost imamo še veliko. V 
pretekli številki Majšperčana ste lahko 
prebrali, kako smo se med epidemijo 
soočali z dano situacijo, strateško pre-
magovali ovire in načrtovali prihodnost. 
Spremljata nas dve pomembni vred-
noti: pogum in složnost. Oboje smo in 
bomo še potrebovali za sodelovanje in 
povezovanje pri doseganju uspešno 
zaključenih projektov. Ponosni smo, 
da lahko svojim otrokom pokažemo 
drugačen pogled na svet. Ni treba za-
puščati doma, da smo sposobni našo 
deželo narediti razvojno in trajnostno 
uspešno. 
Naše podjetje se vsako leto predsta-
vi na mednarodnem sejmu SOBRA, 
sejmu obrambe, varnosti, zaščite in 
reševanja v Gornji Radgoni, kjer se 
predstavijo domači in tuji razstavljavci 
skupaj z Ministrstvom za obrambo RS, 

Slovensko vojsko, Policijo, Upravo za zaščito in reševanje, 
Civilno zaščito ter sorodnimi organizacijami, ki si prizade-
vajo za večjo osebno varnost in varovanje premoženja. Na 
mednarodnem sejmu se bomo predstavili že osmič. Vedno 
je lepo videti, da nas obiščejo domači gasilci, naši kupci in 
poslovni partnerji iz Slovenije, Hrvaške, BiH in drugih držav. 
Na sejmišču nas obiščejo predstavniki vlade, vedno nas 
obiščeta minister za obrambo in naša županja dr. Darinka 

Nov učni čebelnjak

Svit - Zolar: Uspeh bomo dosegli le, če si bomo 
naložili toliko bremena, kot ga lahko nosimo tisti dan 

Obisk ministra mag. Mateja Tonina
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Fakin. Tako kot vsi ostali tudi mi predstavimo svoje delo 
in zelo ponosni smo, da je naše delo pritegnilo zanimanje 
ministra za obrambo.
Ponosno lahko povemo, da nas je v sklopu obiska vlade 
v Podravju 30. 6. 2021 obiskal minister za obrambo mag. 
Matej Tonin. Obiskal je PGD PTUJ, naše podjetje Svit - 
Zolar na Ptujski Gori, podjetje Palfinger v Mariboru, RECO 
Maribor in Gasilsko brigado Maribor. Visokega obiska so 
se udeležili tudi naša županja dr. Darinka Fakin, general-
ni direktor Uprave RS za zaščito in reševanje Darko But 
ter vodja izpostave Uprave RS za zaščito in reševanje na 
Ptuju Dragomir Murko. Obiska se je udeležil tudi predstav-
nik našega domačega gasilskega društva poveljnik Franc 
Planinc, ki je hkrati že 25 let naš vodja proizvodnje. Če bi 
ministru dopuščal čas, bi obiskal še naše gasilce in gasil-
ski dom na Ptujski Gori. Obisk je potekal po protokolarnih 
pravilih. Ministra je zanimalo delovanje podjetja, prav tako 
izvedba projektov od prvega stika s stranko do predaje 
končnega izdelka naročniku v Sloveniji ali na tujem trgu. 
Minister si je ogledal proizvodnjo. Zanimali so ga delovni 
procesi v našem podjetju in prav tako je tudi sam sedel za 
volan največjega vozila v naši proizvodnji. 
Ob obisku se je minister zahvalil vsem, ki smo ga sprejeli. 
Zaposlenim v Svit - Zolar se je zahvalil za predano in po-
žrtvovalno delo, še posebej v času epidemije. Čas, ki smo 
ga preživeli skupaj, je minil zelo hitro in smo ga poskušali 
maksimalno izkoristiti. Poslovili smo se z močnim stiskom 
rok in s prijetnim občutkom. Verjamemo, da to ni bilo naše 
zadnje srečanje, zagotovo pa je bilo pomembno za naše 
nadaljnje sodelovanje. 

Janja Dežmarić Zolar

Zaposleni ob praznovanju 25-letnice
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Tišina, samo hladen veter upogiba veje smreke, ki raste 
pred oknom. Kako je lepa, bogata v svojem zelenju s 
svetlimi vršički, ki jih nabiramo vsako pomlad za zdrav-
je. Med nam nabere čebelica, vršičke nam da smreka in 
naše roke naredijo zdravilo  – »smrekove vršičke« proti 
pomladnim prehladom, utrujenosti in vnetemu grlu. 
V sobi stoji lonec s prekrasno zdravilno rastlino aloe vera, 
ki s svojimi listi ozdravi prenekatero bol. Na zeliščni gredi 
so encijan, žajbelj, sivka, meta, melisa in seveda ameriški 
slamnik za odpornost imunskega sistema. Veliko zelišč, 
kot so luštrek, rman in preslica, naberemo kar v vrtu – za 
zdravje, za čaj ob prijetni glasbi, branju knjige ali kuhanju 
kosila. Pravijo, da za vsako bolezen rož'ca raste. 
Danes iščem rožico za drugačno bolezen. S strahom pri-
čakujem moža, ki prihaja iz službe, pričakujem otroke in 
vedno je tu strah: »Joj, kaj če so zboleli, kaj če so prinesli 
iz službe to strah vzbujajočo bolezen?« Veliko prijateljev 
je zbolelo, vsi se držimo pravil, samo telefon je še naše 
druženje, pa kljub temu zbolevajo, celo umirajo. Leto in 
pol že kroži ta koronavirus med nami in pušča za seboj 

grozne posledice. Ljudje so postali osamljeni, brez volje. 
Druženje, nedeljske maše, kulturne prireditve, dopusti … 
vse to so samo še sanje. S strahom smo poslušali vsako 
poročilo, vsak seštevek obolelih, umrlih, nikakor nismo 
mogli priti iz rumene cone v zeleno. Cepili smo se proti 
covidu-19, kajti veliko nas je želelo še izkoristiti kakšen 
dan za izlet, oditi v trgovino ter se okopati v bazenu, iti 
na morje.
No, »Bog« nas je uslišal. Dobili smo obvestilo našega 
Društva upokojencev Majšperk in predsednica ga. Fanika 
Jus nam je sporočila, da se lahko odpeljemo v Izolo, kjer 
nas pričakujejo v hotelu Delfin. Ta hotel je hotel ZDUS-a, 
kjer preživljajo svoj oddih samo upokojenci s svojimi prija-
telji in svojci. Vsako leto si rezerviramo teden dni bivanja 
v Delfinu od 23. junija dalje. Zbere se nas od 20 do 30, 
letos pa so se nam pridružili še novi: Ani, Zvonko, Vera in 
Milan. Upam, da je bilo tudi njim lepo. V tem hotelu je po-
leg dobre hrane, prijaznega osebja vsak petek in soboto 
tudi živa glasba in velika terasa se napolni do zadnjega 
kotička. Pravi užitek za ljubitelje plesa in poslušalce dobre 
glasbe.
Posebnost našega vsakoletnega druženja je tudi ta: 25. 
junija praznujeta svoj rojstni dan Vlado Purg in Vlado Ša-
lamun. Zberemo se v avli hotela, jima voščimo »zdravo in 
lepo« v življenju, nazdravimo z dobrim vinčkom in seve-
da tudi zapojemo. Da bi tudi drugi videli, kako se imamo 
lepo, in da ostane to v lepem spominu, naredimo tudi 
nekaj »slikic«. 
Zadnji dan našega letošnjega dopusta smo ponovno re-
zervirali termin za prihodnje leto. Pridružite se, imeli se 
bomo lepo!
 

Mira Trifunac

Oddih članov Društva upokojencev Majšperk
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Pred tridesetimi leti, natančno 2. februarja 1991, so ptuj-
skogorski upokojenci na pobudo iniciativnega odbora, ki 
so ga sestavljali Karel Rober, Andrej Sajko, Janez Bedenik, 
Anton Jager, Leopold Vinkler, Anton Strašek, Vlado Bel-
šak, Angela Medved, Karolina Jurič in Jožica Jeza, sklica-
li ustanovni občni zbor, na katerem se je ustanovilo naše 
društvo. Za njegovega prvega predsednika je bil izvoljen 
Karel Rober, vsi člani iniciativnega odbora pa so postali 
člani upravnega ali nadzornega odbora. Že naslednje leto 
so se v društvu odločili, da se kupi društveni prapor. Za 
prvega praporščaka je bil imenovan Slavko Erbus, za njim 
Ignac Drevenšek, Rudi Lupinšek, Marjan Aubel, sedaj pa 
je naš praporščak Branko Predikaka, njegov namestnik pa 
Franc Medved. Prvi predsednik je vodil društvo dva man-
data, za njim so predsedovali Zvonko Jager, Jožica Jeza, 
sedaj pa društvo že šestnajsto leto vodi Daniel Uran. 
Ker je trideset let društva že kar spoštljiva številka, smo se 
odločili, da to obletnico proslavimo. Proslavo smo organizi-
rali bolj skromno, prilagojeno sedanjim razmeram. 25. juni-
ja smo se zbrali pod nadstreškom Lovske družine Dravinja 
Majšperk, ki nam je prijazno odstopila prostor. Zbralo se je 
116 naših članic in članov, proslavo pa je povezovala naša 
članica Tatjana Železnik. Na proslavo so bila povabljena 
vsa naša sosednja društva upokojencev s praporščaki, pa 
tudi društva upokojencev, s katerimi dobro sodelujemo, 
nismo pa pozabili povabiti naše županje dr. Darinke Fa-
kin, častnega občana občine Majšperk Stojana Kerblerja 
in predstavnice osnovne šole Ptujska Gora Barbare Rajh. 
S svojim obiskom nas je razveselil tudi predsed nik Pokra-

jinske zveze društev upokojencev za Spodnje Podravje 
Viktor Kokol.
V kulturnem programu nam je ptujskogorski osnovnošo-
lec Anej Verbančič zaigral na harmoniko. Nadaljevali smo 
z nagovorom predsednika, gospe županje, od katere smo 
dobili tudi priložnostno darilo, predsednika PZDU, ki nas 
je po nagovoru razveselil s podelitvijo male plakete Zveze 
društev upokojencev Slovenije. Nato so sledili pozdravi in 
lepe želje vseh povabljenih gostov.
Kot se za tak jubilej spodobi, smo se na upravnem odboru 
odločili, da imenujemo za častne člane društva vse člane, 
stare devetdeset let in več. To so: Pavla Brumec, Ivanka 
Čančar, Alojzija Klajnšek, Slavica Kokol, Lucija Krivec, Šte-
fka Šentak, Leopold Vinkler, Vinko Zver in Marija Žolger. 

Proslavili smo 30. rojstni dan Društva upokojencev 
Ptujska Gora 
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Naziv častnega člana pa sta dobila tudi soustanovitelja 
društva Zvonko Jager in Anton Strašek. Za častnega čla-
na smo imenovali tudi našega mojstra fotografije Stojana 
Kerblerja, kar nam je bilo v veliko veselje in čast. Zahvale 
za dolgoletno delo v organih društva so prejeli Tatjana Že-
leznik, Majda Karneža, Pavlina Vinkler, praporščak Branko 
Predikaka in predsednik Daniel Uran.
Po končanem uradnem delu smo nadaljevali z družabnim 
delom, ki smo ga zaključili v večernih urah, saj smo po 
skoraj letu premora v društvu tovrstno druženje že krepko 
pogrešali. 

Daniel Uran
Foto: Stojan Kerbler

V petek, 2. julija, je ustvarjalna sekcija KPD Stoperce na pri-
reditvi »Poletnim dogodivščinam naproti« priredila delavnico 
poslikave majic, vrečk iz blaga in mask. Delavnica je bila 

zelo lepo obiskana. Vsak si je lahko ustvaril več izdelkov iz 
tekstila, ki jih je nato odnesel domov. 

Mojca Jernejšek 

Nasmejano otroško lice je zlahka eden najbolj hvaležnih 
fotografskih motivov – tak, ki nikoli ne postane izrabljen, 
kičast ali izumetničen, saj izraža najbolj preprosto in pov-
sem pristno radost. V fotografski sekciji KPD Stoperce 
smo izvedli delavnico, ki se je vrtela ravno okoli zajemanja 
delčkov otroške igrivosti. Delavnica je potekala ob poletni 
prireditvi »Poletnim dogodivščinam naproti«, 2. julija 2021, 
kjer je ob obilici dogajanja prekipevalo od dobre volje in 
razigranosti. Tako je nastalo mnogo prisrčnih portretov na-
ših najmlajših, ki pa so se kot fotografi preizkusili tudi sami 
in se drug drugemu veselo postavljali za modele. Skupaj 
smo preživeli izjemno lepo popoldne, ki nas je spomnilo, 
da imamo največje veselje vedno na dlani. 

Romana Kamenšek

Ustvarjalna delavnica v Stopercah

Fotodelavnica »Otroško lice«
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»Z nasmehom na obrazu bomo danes tukaj nastopili pred 
vami tako, kot že dolgo nismo. V živo. In po dolgem času 
nam kar paše.«
S to mislijo smo 11. julija pričeli s koncertom Tamburaške-
ga orkestra KUD Majšperk. Res je, po dolgem času je bilo 
spet lepo stopiti na oder ter nekaj zaigrati pred vsemi gle-
dalci. Kljub temu da nas je nebo prestrašilo z nekaj sivimi 
oblaki, je bil Mestni park Maribor poln poslušalcev. Med nji-
mi je bilo tudi nekaj domačinov iz Majšperka, ki so tako kot 
mi že komaj čakali kakšen koncert. Poleg inštrumentalnih 
skladb, ki jih je orkester pod vodstvom dirigenta maestra 
Draga Kleina zaigral na koncertu, se je tudi pelo. Na odru 

so se nam pridružili solisti Fredi Ponudič in vokalna skupina 
Uriele, v kateri pojejo Ajda Bezjak, Zala Doberšek in Jerca 
Vesenjak.
Takšnega koncerta že dolgo nismo imeli. Seveda pa v 
času, ko smo bili zaradi omejitev zaprti doma, člani orke-
stra nismo samo počivali. Tudi v tem času smo pridno va-
dili in pripravili nekaj novih priredb. Upamo, da vam bomo 
te lahko zaigrali čim prej, ko se spet vidimo na kakšnem 
koncertu v domačem kraju, Majšperku. Morda že prav 
kmalu.

Ajda Bezjak, KUD Majšperk

Zvoki tamburic v Mestnem parku Maribor

IZ ŠOLSKIH KLOPI

Šola v naravi – Rakov Škocjan
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V ponedeljek zjutraj, 7. 6. 2021, smo 
se učenci 5. a in 5. b zbrali pred šolo, 
da bi se končno po tem koronskem 
času odpravili v težko pričakovano 
petdnevno šolo v naravi v dom Rak v 
Rakovem Škocjanu. Polni pričakovanj 
smo se z avtobusom odpeljali proti 
Cerknici. 
Po prihodu v CŠOD smo imeli spre-
jem, namestitev in uvodni zbor ter se 
razdelili v dve skupini. Po kosilu smo 
se eni odpravili v Zelške jame, drugi pa 
raziskovat jame od Kotla do Tkalca. 
Med potjo smo si ogledali tudi čudovit 
hrast, ki je star 400 let. Po večerji smo 
se zabavali ob družabnih šaljivih igrah, 
nato pa smo se odpravili v postelje.
Naslednji dan smo se odpravili do 
Cerkniškega jezera, ki je eno najve-
čjih presihajočih jezer v Evropi, nato 
pa smo odšli še do jame Karlovice. 
Popoldne smo imeli lokostrelstvo in 
postali smo pravi stezosledci. Hra-
no, ki nam je ostala pri obrokih, smo 
odnesli na krmišče, kjer smo nastavili 
tudi kamero. Po večerji smo se podali 
na slepo stezo, kjer nas je čakal tudi 
»medo«, nato pa smo utrujeni sladko 
zaspali.
V sredo dopoldne smo plezali po na-
ravni steni in se po jeklenici spuščali 
nad prepadom, popoldne pa smo na-
daljevali z raziskovanjem okolice, se 
spustili v jame, ogledali smo si veliki 
in mali naravni most ter spremljali tok 
reke Rak od izvira do izliva. Zvečer 
smo imeli ples in kot vedno smo ple-
sale samo punce. 
V četrtek smo vsi skupaj najprej odne-
sli čolne in vso potrebno opremo do 
reke Rak, nato smo se razdelili v dve skupini. Naša skupina 
se je s čolni podala po reki, druga skupina pa je razisko-
vala gozd. Nato smo se zamenjali. Bilo je zelo zabavno, in 
čeprav nas je velika večina prvič veslala, nam je vsem šlo 
odlično. Popoldne smo se preizkusili v preživetju v naravi 
ter peki buhteljnov. Zvečer smo si pripravili taborni ogenj, 
pekli smo hrenovke, peli, uživali ob ognju in jedli slastne 
mehke buhteljne. 
V petek zjutraj smo najprej vse spakirali, nato smo imeli 
orientacijski tek. Na krmišče smo šli pogledat, kaj se je do-
gajalo te dni. Ko smo prišli nazaj, smo si ogledali videopo-
snetke kamere in ugotovili, da je medvedu teknila hrana, ki 
smo jo nastavili. Vsi smo bili presenečeni, ko smo ugotovili, 
da je bil medved na krmišču le tri ure pred nami. Pogledali 
smo tudi posnetke prejšnjih učencev in učiteljica Mira iz 
CŠOD Rak nam je predstavila svojo zbirko gozdnih živali in 
sledi, ki jih puščajo za seboj. Po kosilu smo se poslovili in 
se odpeljali domov. 
Utrujeni, polni vtisov, novih znanj in korak bližje k osamo-
svojitvi smo stekli staršem v objem.

Hvala vsem učiteljem v Rakovem Škocjanu za čudovito 
doživetje; od njih smo se naučili veliko novega. Zahvaljuje-
mo se tudi našim učiteljicam Miri, Sonji, Petri in Mojci, ki so 
nas spremljale ves teden. Zahvaljujemo se tudi šoferjema, 
ki sta nas varno pripeljala nazaj v Majšperk. 
In na koncu še priporočilo vsem učencem v nižjih razre-
dih: »Ja, bilo je lepo, poučno in zabavno, vsekakor vredno 
obiska.«

Saša Furek, 5. a

Zapisi učencev 5. a in 5. b
Dobro: vse dejavnosti, imel sem se lepo, druženje s pri-
jatelji, učiteljice in ostali delavci so bili do nas prijazni, igra 
v prostem času, večeri »fint in for«, nesladkan čaj, zabav-
no, zdrava hrana, vse je bilo odlično, veliko gibanja, postal 
sem bolj samostojen, še bolj smo se spoznali, bilo je super, 
čudovita narava, prosti čas …
Slabo: špageti, nadležni komarji, nič ni bilo slabega, ni-
mam pripomb, premalo sladkega … 
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Osnovna šola Majšperk s podružnicama si je v šolskem letu 
2020/21 pridobila z 22,5 točkami naziv Kulturna šola, na 
katerega smo vsi zelo ponosni.
To je naziv, ki ga JSKD (Javni sklad za kulturne dejavnosti 
RS) podeljuje osnovnim šolam, ki:
- izkazujejo razvejano in kakovostno kulturno delovanje na 
vsaj petih kulturnih področjih (OŠ Majšperk s podružnica-
ma ga izkazuje na področju gledališča, folklorne dejavnosti, 
likovne umetnosti, vokalne glasbe, lutk, literature in bralne 
kulture), 
- v kulturno delovanje vključujejo večje število učencev, uči-
teljev in zunanjih mentorjev,
- redno prirejajo kulturne dogodke, namenjene učencem ter 
širši lokalni javnosti, 
- katerih šolske skupine sodelujejo na revijah, srečanjih, na-
tečajih, kolonijah in tekmovanjih na različnih področjih kul-
ture.
Projekt Kulturna šola se v tem šolskem letu izvaja že 15. leto 
in se v mesecu septembru bliža vrhuncu, zaključni prireditvi, 
ki bo letos potekala na OŠ Danila Lokarja Ajdovščina. Tam 
se bodo podelila posebna priznanja mentorjem, zastave in 
naziv Kulturna šola. 
Letošnji javni razpis za naziv Kulturne šole je bil objavljen 
8. marca 2021, rok za oddajo vlog pa je bil 24. maj 2021. 
Že 24. junija 2021 smo izvedeli, da smo uspešno prestali 
kandidacijski postopek. Ocenjevalna komisija za vrednote-
nje prijavnih vlog je ugotovila, da naš zavod izpolnjuje vse 
kvantitativne in kvalitativne pogoje iz razpisanih kriterijev in 
tako nam je dodelila za obdobje 2021–2025 ta laskavi naziv. 
Ob tej priložnosti iskreno čestitamo učencem in učiteljem 
gledališke, folklorne, likovne, glasbene in literarne umetno-
sti, ki so s svojim uspešnim delom poskrbeli za pridobitev 
nove zastave Kulturna šola, ki bo v novem šolskem letu kra-
sila pročelje naše oranžne lepotice.
Lahko smo ponosni na našo šolo in vse mentorje, koordi-
natorje projektov, ki skrbijo za visoko raven kulturnega po-
ustvarjanja. Z novo zastavo smo v zavodu zagotovo dobili 
novo energijo za doseganje še višjih rezultatov na kulturnem 
področju. 

Petra Dolenc, koordinatorka projekta Kulturna šola

Osnovna šola Majšperk – dobitnica 
novega naziva
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Mesec junij, ki nas boža s prvimi močnejšimi sončnimi 
žarki, je tudi mesec veselega pričakovanja bližajočih se 
počitniških dni. Je pa tudi mesec, v katerem se ozremo 
nazaj in žanjemo sadove svojega dela. Na OŠ Majšperk 
smo izjemno veseli, saj naši učenci vsako leto dosegajo 
odlične rezultate na različnih tekmovanjih. Kljub epide-
miji in težkim pogojem za šolsko delo se izzivov nismo 

ustrašili in smo se tudi v tem šolskem letu udeležili tek-
movanj na različnih predmetnih področjih. Ponosni smo, 
da so naši učenci pridobili kar nekaj priznanj na državnih 
tekmovanjih. Najuspešnejše učence in njihove dosežke 
želimo predstaviti tudi bralcem Majšperčana. Vsem pre-
jemnikom priznanj izrekamo iskrene čestitke!

Na likovnem področju so učenci sodelovali na nasle-
dnjih natečajih:
- 14. mednarodni likovni natečaj »Igraj se z mano«,
- medgeneracijski projekt Svetovni dan pošte, 
- kreativno-dobrodelni natečaj Rišem/pišem za prijatelja, 
- fotografski natečaj »Čarobnost božičnih praznikov«,
- natečaj »Naravne in druge nesreče – požarna varnost 

in prosti čas«,
- projekt »Srčna pisma za male borce«,

- 1. natečaj »Anica«, 
- poslikava panjskih končnic, 
- natečaj »Moja domovina – pridelam in jem domače«,
- natečaj društva Kneipp – kavni mlinček, 
- Festival oblikovanja Maribor FOMB (kategoriji pričeska 

in fotografija), 
- natečaj »Za lepšo šolo – medovite rastline«, 
- mednarodni natečaj »Deseta dežela«,
- 9. mala likovna kolonija Haloze, OŠ Videm pri Ptuju.

Seznam prejemnikov priznanj na šolskih tekmovanjih v šolskem letu 2020/2021

Ime tekmovanja
Število  

tekmovalcev
Število bronastih 

priznanj
Državno  

tekmovanje

Vegovo priznanje (MAT) – Kenguru 44 14
2 uvrstitvi,  

1 srebrno priznanje

Razvedrilna matematika 42 15
2 uvrstitvi,  

2 srebrni priznanji

Tekmovanje iz znanja logike 71 36
6 uvrstitev,  

1 srebrno priznanje

Tekmovanje iz angleškega jezika za 9. razred 13 6
1 uvrstitev,  

1 srebrno priznanje

Tekmovanje iz znanja zgodovine 8 4

29. regijsko srečanje mladih raziskovalcev
Spodnjega Podravja in Prlekije 2021

1 1 srebrno priznanje

Fizika – tekmovanje učencev za Stefanovo priznanje 2 1
1 uvrstitev,  

1 srebrno priznanje

Vesela šola 11 3 2 srebrni priznanji

Kemija – tekmovanje učencev za Preglovo priznanje 4 1 2 uvrstitvi

Biologija – tekmovanje za Proteusovo priznanje 2 1

Najuspešnejši učenci Osnovne šole Majšperk
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Najuspešnejši učenci OŠ Majšperk v šolskem letu 2020/21

IVA GROBELŠEK, 9. b
Srebrno priznanje na državnem  

tekmovanju iz logike
Srebrno priznanje na 29. regijskem 

srečanju mladih raziskovalcev  
Spodnjega Podravja in Prlekije
Srebrno Stefanovo priznanje na  
državnem tekmovanju iz fizike

MARTIN KROPEC, 8. b
Srebrno priznanje na državnem 

tekmovanju v znanju iz Vesele šole
Srebrno priznanje iz razvedrilne 

matematike

MIHA ŽUNKOVIČ, 7. a
Srebrno priznanje na državnem 

tekmovanju iz matematike
Srebrno priznanje na državnem 

tekmovanju iz razvedrilne matematike

ALJAŽ LESKOVAR, 7. b
Srebrno priznanje na državnem 

tekmovanju v znanju iz Vesele šole

ZALA DOBERŠEK, 9. a
Srebrno priznanje na državnem tek-
movanju v znanju angleškega jezika

MONJA ŽUNKOVIČ, 9. b
Zlato priznanje na mednarodnem

natečaju FOMB – pričeska

URŠKA GAJŠT, 9. b
Srebrno priznanje na

mednarodnem natečaju FOMB –
pričeska

KATARINA PUČKO, 9. b
Bronasto priznanje na

mednarodnem natečaju FOMB –
pričeska
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25. OBČINSKI PRAZNIK OBČINE MAJŠPERK
PGD MAJŠPERK

NA OGLED GASILSKEGA TEKMOVANJA 
Z MEDNARODNO UDELEŽBO 

MOŠKIH IN ŽENSKIH ČLANSKIH DESETIN ZA PREHODNI POKAL 
»MEMORIAL CIRILA MURKA«

28. avgusta 2021 s pričetkom ob 15.00
ŠPORTNI PARK MAJŠPERK

DRUŽABNO SREČANJE
Vse krajane in krajanke vljudno vabimo na ogled tekmovanja  ter na družabni večer!

Tekmovanje bo v vsakem vremenu
V PRIMERU POSLABŠANJA EPIDEMIOLOŠKIH RAZMER LAHKO PRIDE DO ODPOVEDI PRIREDITVE 

Konferenca o prihodnosti Evrope je nova odprta in 
vključujoča oblika posvetovalne demokracije, njen na-
men pa je Evropejcem omogočiti večji vpliv pri oblikovanju 
evropskih politik. Začela se je maja letos, potekala pa bo 
do junija 2022. Skupno predsedstvo (Evropska komisija, 
Evropski parlament in Svet EU) se je zavezalo, da bo spre-
mljalo njen potek in ugotovitve.
K sodelovanju na konferenci želimo pritegniti čim ve-
čje število ljudi vseh starosti, spolov in prepričanj iz vseh 
družbenih okolij, še posebej lokalne skupnosti, nevladne 
organizacije, izobraževalne in kulturne ustanove, socialne 

zavode ter skupine državljanov.

Kako se lahko vključite?
 Na spletni platformi objavite svoje zamisli in predloge 

na kakršnokoli temo o prihodnosti Evrope.
- Platforma je večjezična, vse objavljene zamisli in 

ideje pa računalnik avtomatično prevede v izbran 
jezik EU.

- Objavlja lahko kdorkoli, ki se zaveže k spoštovanju 
temeljnih načel konference.

 Komentirajte, delite ali podprite že objavljene ideje.
 Udeležite se dogodkov o prihodnosti Evrope.

- Na platformi poiščite dogodke v bližini ali spletne 
dogodke, ki potekajo pod okriljem konference. 

 Organizirajte in objavite lasten dogodek o prihodnosti 
Evrope.
- Primeri vključujočih in sodelovalnih dogodkov v živo 

ali prek spleta: pogovor, debata, srečanje …
- Na platformi lahko objavite tudi že načrtovane do-

godke, ki se dotikajo tem, ki so pomembne za pri-
hodnost Evrope.

- Vsi udeleženci in dogodki morajo spoštovati listino 
konference o prihodnosti Evrope, ki določa standar-

Evropska komisija vabi:  
Konferenca o prihodnosti Evrope
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Z razvojem kolesarskega turizma se krepi kolesarska mo-
bilnost. S pridobitvijo sredstev v okviru »medlasovskega 
projekta« Naša Drava je naša občina bogatejša za zaprti 
tip e-kolesarnice in štiri e-kolesa. 
Pomično e-kolesarnico je nabavilo iško podjetje Kig, d.d., 
ki je bilo izbrano na javnem razpisu. Gre za premični objekt 
zaprtega tipa s solarnim polnjenjem. Zaprti tip e-kolesarni-
ce smo izbrali iz varnostnih razlogov. 
E-kolesarnico smo opremili s štirimi e-kolesi vrhunske 
nemške znamke Cube. Na voljo so v različnih velikostih 
okvirjev (M, XL in dve kolesi velikosti L) in zato primerna za 

različno visoke kolesarje. Kolesa so opremljena z Bosche-
vim motorjem in baterijo.
Prevzem ključa in ureditev potrebne dokumentacije za 
uporabo e-kolesa bosta možna na sedežu občine, kjer 
lahko po telefonu ali osebno dobite vse informacije v zvezi 
z izposojo. 
Kolo prevzamete in vrnete v času delovanja občinske upra-
ve. Uporabnina za občane občine Majšperk za izposojo 
kolesa na dan znaša 10 €, dva dni ali vikend (petek–po-
nedeljek) znaša 20 €. Tedenska uporabnina za izposojeno 
kolo znaša 40 €. 

de za spoštljivo vseevropsko razpravo.
 Po koncu dogodka zapišite zamisli in ideje, ki so jih 

udeleženci podali na dogodku.
- Za napotke se lahko obrnete na Predstavništvo 

Evropske komisije v Sloveniji ali na informacijske 
točke EUROPE DIRECT v šestih slovenskih regijah.

Kaj se bo zgodilo z zbranimi idejami? 
Ključne ideje in priporočila s platforme bodo prispevali k 
omizjem z evropskimi državljankami in državljani ter ple-
narnim zasedanjem Evropskega parlamenta, kjer se bo 

razpravljalo o teh zamislih in priporočilih, vse skupaj pa bo 
pripomoglo k oblikovanju zaključkov konference. 
Več na spletu:
- futureu.europa.eu (spletna platforma konference o pri-

hodnosti Evrope)
- slovenia.representation.ec.europa.eu (Predstavništvo 

Evropske komisije v Sloveniji)
- europedirect.si (informacijske točke EUROPE DIRECT)

Tina Radaković, 
Predstavništvo Evropske komisije v Sloveniji

Kolesarjenje za užitek
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ROK ZA ODDAJO ČLANKOV 

Vse bralke in bralce obveščamo, da bo naslednja redna številka Majšperčana izšla pred veliko nočjo, zato je treba 
članke oddati najkasneje do srede, 22. septembra 2021, in sicer na e-naslov glasilo.majspercan@gmail.com. 
Člankom pripnite 2 kvalitetni fotografiji. Uredništvo si pridržuje pravico do tega, da nekvalitetnih fotografij 
ne objavi. Nekrolog v občinskem časopisu je namenjen spominu na najstarejšega občana ali občanko 
občine Majšperk in spominu na prejemnike občinskih priznanj oziroma posameznike, ki so pomembno 
prispevali k razvoju kraja. Veselimo se vašega sodelovanja.

Vsem občanom občine Majšperk čestitamo 
ob občinskem prazniku

in želimo, da ga čim lepše praznujejo.

OO DeSUS Majšperk

Drage Majšperčanke, dragi Majšperčani!
Ob 25. občinskem prazniku občine Majšperk 

vam iskreno čestitamo in želimo veliko 
dobrega. 

Socialni demokrati Majšperk

Vsem občankam in občanom iskreno 
čestitamo ob 25. občinskem prazniku 
občine Majšperk ter želimo, da bi ga 

praznovali v normalnih življenjskih 
okoliščinah.

OO SLS Majšperk

Vsem občankam in občanom čestitamo ob 
prazniku občine Majšperk in želimo lepo 

praznovanje.

OO N.Si Majšperk



Na spletni strani NIJZ je objavljeno poročilo o delovanju 

programa Svit za leto 2020 (od 1. 1. do 31. 12. 2020). 

Na območju celotne Slovenije so bile v tem času k so-

delovanju v program Svit povabljene 308.703 osebe in 

307.450 osebam je bilo vabilo tudi vročeno. Izjavo o so-

delovanju sta vrnili 197.902 osebi oz. 64,37 %. Zaradi 

začasnih ali trajnih izključitvenih kriterijev (kolonoskopija 

v zadnjih treh letih z odstranjenimi polipi ali brez, rak 

debelega črevesa ali danke in kronična vnetna črevesna 

bolezen) je bilo izključenih 11.878 oz. 6,00 % oseb. V 

programu pa ni želelo sodelovati 356 oz. 0,12 % oseb. 

Komplet testerjev za odvzem dveh vzorcev blata na 

prikrito krvavitev blata je bil poslan 186.090 osebam. 

Za analizo primerne vzorce je do 31. 12. 2020 vrnilo 

176.731 oz. 94,56 % oseb. Med analiziranimi oseba-

mi je imelo 165.670 oz. 93,740 % oseb negativen izvid 

in 11.061 oz. 6,26 % pozitiven izvid. Presejane je bilo 

60,05 % povabljene populacije. V letu 2020 je bilo iz-

vedenih 10.741 kolonoskopij v 25 pooblaščenih kolo-

noskopskih centrih. Podrobnejša analiza odzivnosti po 

zdravstvenih regijah je pokazala najvišjo odzivnost va-

bljenih v program v zdravstveni regiji Nova Gorica (68,42 

%), najnižjo pa v zdravstveni regiji Koper (60,84 %). 

V zdravstveni regiji Maribor, kamor spada tudi naša 

občina, je bilo v enakem obdobju povabljenih 49.588 

oseb, od tega 24.291 moških in 25.297 žensk. 49.093 

osebam, od tega 24.093 moškim 

in 25.259 ženskam, je bilo vročeno 

vabilo. Izjavo o sodelovanju je vr-

nilo 30.543 oz. 61,89 % oseb, od 

tega 13.503 oz. 56,05 % moških in 

17.040 oz. 67,46 % žensk. Zaradi 

začasnih ali trajnih izključitvenih kri-

terijev (kolonoskopija v zadnjih treh 

letih z odstranjenimi polipi ali brez, 

rak debelega črevesa ali danke in 

kronična vnetna črevesna bolezen) 

je bilo izključenih 1.602 oz. 5,25 % 

oseb, od tega 692 moških in 910 

žensk. V programu ni želelo sode-

lovati 53 oz. 0,11 % oseb, od tega 

28 moških in 25 žensk. Od 27.317 

vrnjenih kompletov vzorcev blata 

primernega za analizo je bilo 25.430 oz. 93,09 % testov 

negativnih in 1.887 oz. 6,91 % testov pozitivnih. Prese-

jane je bilo 57,44 % povabljene populacije. Odzivnost 

vabljenih v naši občini je 61,46 %, od tega 54,70 

% moških in 69,16 % žensk. Ker želimo, da bi bila 

odzivnost višja, apeliramo na vse naše občane, da se 

na povabilo odzovejo v večjem številu. Gre za zelo eno-

staven postopek, ki je brezplačen in pomoč vsem nam. 

Podatki so povzeti po poročilu Nacionalnega inšti-

tuta za javno zdravje, Center za zgodnje odkriva-

nje raka (https://www.program-svit.si/wp-content/

uploads/2021/02/2020-Letno-Poro%C4%8Dilo-o-delo-

vanju-Programa-Svit.pdf). 

Glede na poročilo Nacionalnega inštituta za javno 

zdravje o odzivnosti vabljenih občanov v program SVIT 

za preteklo desetletno obdobje v naši občini je trend 

odzivnosti vabljenih v program Svit primerljiv s trendom 

odzivnosti v podravski regiji. Odzivnost moških je vsa 

leta nižja od skupne odzivnosti, medtem ko je odziv-

nost žensk vsa leta višja od skupne in dosega želeno 

70-% odzivnost v letu 2016 in 2019. V tem desetletnem 

obdobju je bila odzivnost občanov naše občine pod dr-

žavnim povprečjem, razen v letu 2016, ter pod želeno 

70-% odzivnostjo.

POSKRBIMO ZA ZDRAVJE

Program Svit – odziv s strani občanov v letu 2020

Diagram odzivnosti vabljenih občanov v obdobju 2010–2019 (vir: NIJZ, Center 
za zgodnje odkrivanje raka)



Poletne olimpijske igre v Tokiu so potekale od 23. 7. do 
8. 8. 2021. V spodbudo športnikom je Olimpijski komite 
Slovenije – Združenje športnih zvez (OKS-ZŠZ) v sodelo-
vanju s številnimi partnerji širil vrednote olimpizma. Sloven-
ska bakla je simbol povezovanja. Z njenim popotovanjem 
po Sloveniji, v spremstvu njene ambasadorke Urške Žolnir 
Jugovar in tekačev, nosilcev plamenice, so želeli povezati 
občanke in občane iz vseh 212 občin ter v njih prebuditi 
jekleno voljo in širiti vrednote olimpizma.
Plamenica, rojena na Ravnah na Koroškem, je na pot kre-
nila 3. maja. Za njeno »potovanje« po ptujskem območju 
je OKS-ZŠZ sodeloval s Športno zvezo Mestne občine 
Ptuj ter občinami ptujskega območja. Projekt je na Ptuj-
skem potekal v času od 17. do 22. junija. V našo obči-
no je plamenica pripotovala v četrtek, 17. junija 2021, v 
popoldanskem času. Sprva smo prisostvovali krajšemu 
kulturnemu programu, za katerega je poskrbela Osnovna 
šola Majšperk s svojimi učenci. Po kulturnem programu so 
slovensko baklo po tekaški progi ob osnovni šoli ponesli: 
otroci vrtca Majšperk, majšperški osnovnošolci, mladinci 
PGD Majšperk, mladi nogometaši NK Majšperk, perspek-
tivni nogometaš in član NK Drava Ptuj Jan Lampret ter Leo 
Gajser, državni prvak v motokrosu do 50 ccm. 
Prireditev smo zaključili z manjšo pogostitvijo in prijetnim 
druženjem pri OŠ Majšperk, navzoči pa so se lahko z ba-
klo tudi fotografirali. 
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Olimpijska bakla v Majšperku 


